

February 4, 2021

School Schedule Updates

Hello Everyone

I wanted to share with you schedule changes that are coming up at San Juan Island School District. Currently, we are engaged in a hybrid schedule of in-person learning for kindergarten through second grade. On **Monday February 8, the third grade** will begin in-person learning in a hybrid schedule. The **fourth and fifth grade begin on Thursday February 11**. The elementary has already been in contact with families and is eagerly preparing for these start dates.

We are now excited to report that the middle school will be opening their doors in a hybrid schedule beginning **February 25**. The middle school will communicate the specifics of their plan to all families by the end of next week. Please direct all questions to the middle school office or to the principal, Mr. Yablonovsky.

We do not have a set date for the high school reopening. We are hopeful that this can occur very soon. The regional numbers as outlined by the Governor's guide to in-person learning currently fall within the K-8 recommendation. However, they are still too high for high school. We do have a safe plan and believe that as we continue to open up grade levels with success, the high school will follow as soon as possible.

The success of our reopening is directly related to our community's dedication to responsible and healthy behavior. As we enter into the midwinter break, I encourage us all to continue our safe practices so when we return we will be able to maintain and grow our in-person programs.

Thank you,

Fred Woods

Actualizaciones del horario escolar

Hola a todos

Querío compartir con ustedes calendario los cambios que se avecinan en el Distrito Escolar de la Isla de San Juan. Actualmente, estamos comprometidos en un horario híbrido de aprendizaje en persona desde Kindergarten hasta segundo grado. **El lunes 8 de febrero, el tercer grado** comenzará el aprendizaje en persona en un horario híbrido. **El cuarto y quinto grado comienzan el jueves 11 de febrero.** La primaria ya ha estado en contacto con las familias y se está preparando con entusiasmo para estas fechas de inicio.

Ahora estamos emocionados de informar que la escuela intermedia abrirá sus puertas en un horario híbrido comenzando el **25 de febrero.** La escuela intermedia comunicará los detalles de su plan a todas las familias a fines de la próxima semana. Dirija todas las preguntas a la oficina de la escuela intermedia o al director, Sr. Yablonovsky.

No tenemos una fecha fija para la reapertura de la escuela secundaria. Tenemos la esperanza de que esto pueda ocurrir muy pronto. Los números regionales descritos en la guía del gobernador para el aprendizaje en persona actualmente se encuentran dentro de la recomendación K-8. Sin embargo, todavía son demasiado altos para la escuela secundaria. Tenemos un plan seguro y creemos que a medida que continuamos abriendo niveles de grado con éxito, la escuela secundaria lo seguirá tan pronto como sea posible.

El éxito de nuestra reapertura está directamente relacionado con la dedicación de nuestra comunidad a un comportamiento responsable y saludable. Al entrar en las vacaciones de invierno, los animo a todos a continuar con nuestras prácticas seguras para que cuando regresemos podamos mantener y hacer crecer nuestros programas en persona.

Gracias,

Fred Woods